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Saksprotokoll i Nordreisa nærings- og kulturutvalg - 17.09.2012 

Behandling:

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
Punkt 8.1.5, side 25
Avsnitt «Mangel på anlegg..» strykes

Enstemmig vedtatt

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
S25 nytt avsnitt om Frivillighetssentralen (må skrives).

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
s. 25 Innspill: Frivillighetssentralen og forventninger til denne må nevnes i teksten.

Enstemmig vedtatt.

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
Nytt kulepunkt:
Nordreisa kommune vil støtte opp om idrettsarrangement, rusfrie arrangement for unge, 
festivaler og andre kulturtilbud.

Enstemmig vedtatt

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
Nytt kulepunkt
Alle skal ha lik rett til å dyrke sine interesser og identitet uavhengig av økonomi, alder og 
funksjonsnivå.



Enstemmig vedtatt

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Det arrangeres en årlig frivillighetsdag som synliggjør det frivillige arbeidet i kommunen. 
Samordnes med forslag fra Næringsforeningen.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Det gjennomføres årlig møte mellom frivillige organisasjoner og nordreisa kommune for å bedre 
samarbeidet og kartlegge behovet hos frivillig sektor. Samordnes med forslag fra Krf.

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Side 30, Siste avsnitt flyttes til s 26, før avsnitt om Næringsmessige fortrinn.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Side 31 næringsmessige fortrinn
Forslag:
Avsnitt 1-3 flyttes frem foran landbruksnæring (s 26).
Avsnitt 4 strykes (Dette dekkes under avsnitt om fiskeri og havbruk)

Side 32 I avsnitt fremtredende kjennetegn. 1,2 og 3 avsnitt flyttes frem (foran kapittel om 
landbruksnæringen.
4 avsnitt strykes (bygg og anlegg)
5 avsnitt flyttes eventuelt (mineraler) strykes. Innarbeides i kapittel s 30 ad. Mineralnæring.

Enstemmig vedtatt.

Halvar Wahlgren (H) fremmet følgende forslag:
Setningen «landbruksbedriftene skal primært hente sin inntekt fra landbruksproduksjon, 
(forandres) det er flere landbruksbedrifter..

Enstemmig vedtatt.

Morten Fredriksen (Nordreisa Bondelag) fremmet følgende forslag:
Setningen « I løpet av samme tidsperiode er antall landbruksbedrifter redusert med?», Flettes 
inn mellom: «Sysselsatte de siste 15 årene» og «jordbruket i Nordreisa.»

Enstemmig vedtatt.

Halvar Wahlgren (H) fremmet følgende forslag:
Side 28 (Handel og service Regionsenteret som servicesenter) Setningen «Dette gjør at man 
har.. Sentrumsområdene i dag « Strykes.

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
S 27: Skogbruk



Innspill: Vurder tallgrunnlag i innledningen. Vurder å ta ned omfanget. Tydeliggjør energi-delen 
av skogbruk (lauvskog).

Avsnitt «For lite skogkulturaktivitet..» endres til: «Økt skogkulturaktivitet og avvirkning kan 
oppnås gjennom…»

Enstemmig vedtatt.

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
Side 28: reindrift, 2. avsnitt, siste setning «Dette omfatter..» redigeres

Side 28, fiskeri og havbruk, 2. setning: «kommunestyret har vedtatt..» endres til «Reisafjorden 
skal være oppdrettsfri fjord.»

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Avsnittet om fiskeri og havbruk. Lite tall om næringen, bør innarbeides i brødtekst.

Enstemmig vedtatt.

Halvar Wahlgren (H) fremmet følgende forslag:
S 28 Fiske:
Nordreisa kommune skal bidra til å styrke fiskemottaket med digital kompetanseheving. 
Kommunen skal sammen med Troms Fylkeskommune styrke lønnsomheten i form av frakt 
tilskudd.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag::
Side 28: Bygge og anleggsnæringen erstatter avsnittet s 28:

Nordreisa kommune har hatt gode tradisjoner innen bygge- og anleggsvirksomhet. Næringen er i 
dag derimot preget av små aktører med liten kapasitet til å følge utviklingen generelt i bransjen. 
Spesielt gjelder dette skjerpende krav i byggeforskrifter og økte kompetansekrav. Bedriftenes 
størrelse gir også utfordringer knyttet til bemanningsmessig og økonomisk kapasitet for større 
oppdrag.

Dette kan begrense mulighetene for aktiv deltakelse i de store prosjektene som er planlagt i 
området.

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) Fremmet følgende forslag:
Erstatt: «Nordreisa har i reiselivssammenheng.. verneområdene i kommunene.» med: 
«Nordreisa har store verneområder i kommunen. Det er viktig og utnytte dette som et fortrinn i 
reiselivssammenheng.»

Enstemmig vedtatt.

Halvar Wahlgren (H) fremmet følgende forslag:



Side 29: Naturopplevelser og reiselivsnæring. Nordreisa kommune skal tilrettelegge for en 
regional reiselivsstrategi som markedsfører regionen som helhet.

Enstemmig vedtatt.

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
S 29, Naturforvaltning som næring. Hele kapitlet må omskrives, veldig rotete

Mot
Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Avsnitt 3 og 4 strykes, samt siste setning i avsnitt 5.

Det ble først stemt over Eirik Kristiansens forslag. 

Enstemmig vedtatt.

Forslaget fra Hilde Nyvoll (Ap) falt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Side 30: Helsenæringer. Stryk siste avsnittet.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Nord-Troms har en rolle i forhold til utvikling av petroleumsnæringen i Nord. Dette potensialet 
utredes i samarbeid med de øvrige Nord-Troms kommunene.

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Side 32, avsnitt om «Organisering og oppgaver i kommunens næringsarbeid»

- Kommunens rolle som døråpner for bedrifter utenfor region styrkes. I samarbeid med 
næringslivet bør Nordreisa kommune utøve aktiv tilstedeværelse på arenaer som har 
betydning for næringsutvikling i regionen (messer, stand, markedsføring mot 
enkeltbedrifter, osv)

- Kommunen bør legge til rette for attraktive næringsarealer i arealplan og markedsføre 
disse overfor bedrifter både innenfor og utenfor kommunen. Dette kan for eksempel 
være ovenfor reetablering av industrivirksomhet i større selskaper. Men kommunen må 
også være offensiv ovenfor statlige og offentlige selskapers etablering av virksomhet i 
regionen, for eksempel i tilknytting til energiutbyggingen i området.

- Kommunen skal ha en aktiv pådriverrolle i forhold til realisering av store 
samferdselsprosjekter og andre tiltak av betydning for næringsutvikling i regionen. Her 
kan nevnes tunnellen gjennom Sørkjosfjellet, utbedring av Kvænangsfjellet, utbygging 
av flyplassen, etc

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
S31: Fritidsbolig. Stryk første avsnitt. Stryk 4 avsnitt fra andre setning. Stryk 5 avsnitt, unntatt 
siste setning. Denne omformes til: En helhetlig plan for fritidsboligbygging.



Enstemmig vedtatt.

Halvar Wahlgren (H) fremmet følgende forslag:
Side 33: Tilføyes etter 3 avsnitt. Det er viktig at kommunens areal planverk avklarer forholdet 
mellom ulike areal interesser i kommunen.

Enstemmig vedtatt. 

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
s.33, arealutfordringer og næringsutvikling, 4.avsnitt: ”Historisk erfaring fra…” osv.
Avsnittet fjernes.

s.33, avsnittet arealavgifter, strykes

s.33 Forslag nytt kulepunkt: ”Sørge for at kommunen har tilstrekkelig med næringsareal”.

s.33 Endre kulepunkt: «Rovdyr og beitedyr osv. til «Rovdyr og beitedyr, Nordreisa kommune 
skal være en aktiv bidragsyter for en bærekraftig rovdyrforvaltning med de bestandsmålene som 
er satt og som begrenser tap av beitedyr.»

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Skogbruk, side 34, nytt punkt. Få på plass planverk for drivverdig skog.

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Tilføyes etter 3 avsnitt side 33. Dette er viktig at kommunens arealplanverk avklarer forholdet 
mellom ulike arealinteresser i kommunen.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Side 35 avsnitt om Bygge og anleggsnæringen:
Forslag til nytt punkt:
-Nordreisa kommune skal utnytte handlingsrom i offentlig innkjøpsregelverk til å lage 
kontraktstrategier ved kommunale innkjøp som er tilpasset lokale bedrifter.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Side 35, avsnitt om naturopplevelser og reiselivsnæring
Nordreisa kommune bør også gjennom samarbeide med den norske Turistforening og andre 
sørge for at det etableres flere vandrerhytter i kommunen.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:



- Det utarbeides en egen reiselivsplan. Her må mulighetene belyses for blant annet et 
sentrumsnært område for spahotell/ overnatting med tilknyttet skiløype og næringsløype 
for skuter inn og ut. Dette ses også i sammenheng med skianlegget i saga og et fremtidig 
alpinanlegg. Mulighetene for vinterturisme for øvrig, samt reisaelva og dens betydning 
for reiseliv må også belyses i reiselivsplanen.

- Tiltakene innarbeides i stedsutviklingsplanen

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Side 34, avsnitt handel og service.
I tråd med det som allerede er vedtatt i Næringsutvalgets møte i august 2012 foreslås det at det 
føyes til et punkt om:

- Det utdeles en årlig servicepris til beste bedrift i kommunen på samarbeid med 
næringslivet for å stimulere til økt servicen nivå.

- Stedsutviklingsplanen slik den foreligger tqas opp til ny vurdering og må eventuellt 
justeres i tråd med dette.

Enstemmig vedtatt

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Side 34, avsnitt Handel og service
Følgende kulepunkt erstatter det som står:
Nordreisa kommune skal utvikle Storslett sentrum til en levende landsbykjerne med fokus på 
handel og aktiviteter som bygger opp om reiseliv og bolyst. Sentrumsarealene skal disponeres i 
tråd med dette i arealplan. Storslett Sentrum utvikles med tilstrekkelige og nære 
parkeringsarealer i Sentrum for å styrke handel og aktivitet.

Enstemmig vedtatt.

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
s. 34 7.kulepunkt: ” Innen 2023 skal det være etablert…” strykes.

s. 34 8.kulepunkt: Nordreisa kommunen skal ha …. strykes

s.35, forvaltningspunkt –naturforvaltning som næring: ”Nordreisa kommune bli …” Strykes

s.35Helsenæringer, avsnittet fjernes.

s.37 Nordreisa skal ha en naturressurs- og miljøpolitikk… 6.kulepunkt: Ufullstendigavslutning.

Enstemmig vedtatt

Hilde Nyvoll (Ap) fremmet følgende forslag:
s.38, Opprettholde service- og velferdstilbud, 2.avsnitt, 2.setning: ”Pågående 
Omdømmeprosjekt…”osv. Ordet ”pågående” strykes.

s.39, Samfunnssikkerhet og beredskap, avsnittet bør si noe om kommunens ROS plan og når 
den er revidert.

Enstemmig vedtatt.



Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Endring: side 41, avsnitt om kommunalt eierskap
«Innen Attføringsarbeidet har Nordreisa ASVO A/S og Nordtro AS vært svært viktige element. 
Bedriftene er samfunnsbedrifter med klare formål om å være aktive medspillere i lokalmiljø 
med å tilby tiltak i forhold til arbeidsmarkedspolitikken. Dette skal skje i tett samarbeid med 
andre aktører og næringsliv- for å bidra til at flere kommer seg fra en passiv tilværelse til aktiv 
tilværelse i verdiskapende arbeid.

Enstemmig vedtatt.

Leif Christian Johansen (Krf) fremmet følgende forslag:
Side 34, punkt om økologisk landbruk og lokal mat:
Tilføyelse: «Som et ledd i dette etableres et handelstorg for lokal produserte varer i Storslett 
sentrum.

Enstemmig vedtatt.

Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening) fremmet følgende forslag:
Side 37-38, avsnitt om samferdsel

Følgende prioriterte samferdselstiltak må følges aktivt opp og arbeides med både politisk 
(gjennom påvirkning) og gjennom tilrettelegging lokalt:

- E6 sørkjosfjellet (tunnel)
Dette er et prosjekt som er ferdig prosjektert og som har stor betydning for 
trafikksikkerhet og regularitet for spesielt tungtransport gjennom regionen. Prosjektet har 
også betydning for en rekke andre infrastrukturtiltak i kommunen gjennom disponering 
av tunellmassene..
Saken kommer opp i Stortinget våren 2013 (mars) og må gis høy prioritet.

- E6 Kvænangsfjellet 
Dagens trase er et problem for transport og kommunikasjon nordover vinterstid. Det bør 
arbeides med å få til en utredning av alternativer og planlegging av ny trase i neste 
planperiode av NTP. Saken må gis høy prioritet.

- Sørkjosen lufthavn
Det må gjøres en snarlig vurdering av mulighetene for å utvide dagens flyplass slik at 
den forberedes for endringene som kommer.
Det må i sammenheng med dette også arbeides for et bedre flyrutetilbud som er tilpasset 
næringslivets og øvrige reisendes behov. I dag oppleves flytilbudet ikke godt nok for de 
som skal delta i næringssammenhenger utenfor regionen.

- Industrihavn
En større industrihavn med dypvannskai må også vurderes i planperioden. Dagens 
løsning er ikke langsiktig med tanke på de investeringer og prosjekter som skal gjøres i 
regionen. Dette vil også være tiltak som kan legge til rette for framtidig næringsutvikling 
på områder som i dag ikke er utnyttet (Skogsdrift, pukk og sand, industri etc.)

- Indre riksvei
De tidligere planene for en indre riksvei bør vurderes på nytt. Realisering av et slikt 
prosjekt ville gjøre Nord-Troms og Nordreisa til et knutepunkt i forhold til indre 
Finnmark og de investeringer som skal gjøres i mineralutvinning.

Enstemmig vedtatt.

Halvar Wahlgren (H) fremmet følgende forslag:



Nordreisa Høyre mener at det å se Nordreisa i en større sammenheng er for lite vektlagt i 
kommuneplanens samfunnsdel 2012-2025. Vi er totalt avhengige av eksterne virkemidler og 
deltakelse, spesielt hvis vi mener at Nordreisa skal ta del i det som skjer i Nord-Norge i dag. Og 
vi må være meget offensiv i så måte.
Det sies lite eller ingenting om Nord-Troms ordningene som rammebetingelse, og som
nødvendigvis ikke varer evig, hvordan utnytte ordningen bedre og strategisk.
Det sies mye om Nordreisa i Nord-Troms men lite om nordreisa i Troms og samarbeidet med 
fylkeskommunen. Fylkeskommunen er ikke bare en utbetalingssentral, men også kompetanse på 
mange områder som det kan dras mye nytte av strategisk, og som andre regioner og kommuner 
bruker i forhold til sin utvikling.
Planen bør ha et kapittel som omfatter samarbeid med regionale og nasjonale aktører for å skape 
utvikling. Ikke minst for at Nordreisa skal kunne ta del i den positive utviklingen som skjer i 
Nord-Norge. Planen bør uttrykke mye sterkere at Nordreisa skal ta en lederrolle i Nord-Troms.

Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Punkt 8.1.5, side 25
Avsnitt «Mangel på anlegg..» strykes

S25 nytt avsnitt om Frivillighetssentralen (må skrives).

s. 25 Innspill: Frivillighetssentralen og forventninger til denne må nevnes i teksten.

Nytt kulepunkt:
Nordreisa kommune vil støtte opp om idrettsarrangement, rusfrie arrangement for unge, 
festivaler og andre kulturtilbud.

Nytt kulepunkt
Alle skal ha lik rett til å dyrke sine interesser og identitet uavhengig av økonomi, alder og 
funksjonsnivå.

Det arrangeres en årlig frivillighetsdag som synliggjør det frivillige arbeidet i kommunen. 
Samordnes med forslag fra Næringsforeningen.

Det gjennomføres årlig møte mellom frivillige organisasjoner og nordreisa kommune for å bedre 
samarbeidet og kartlegge behovet hos frivillig sektor. Samordnes med forslag fra Krf.

Side 30, Siste avsnitt flyttes til s 26, før avsnitt om Næringsmessige fortrinn.

Side 31 næringsmessige fortrinn
Forslag:
Avsnitt 1-3 flyttes frem foran landbruksnæring (s 26).
Avsnitt 4 strykes (Dette dekkes under avsnitt om fiskeri og havbruk)

Side 32 I avsnitt fremtredende kjennetegn. 1,2 og 3 avsnitt flyttes frem (foran kapittel om 
landbruksnæringen.
4 avsnitt strykes (bygg og anlegg)
5 avsnitt flyttes eventuelt (mineraler) strykes. Innarbeides i kapittel s 30 ad. Mineralnæring.

Setningen «landbruksbedriftene skal primært hente sin inntekt fra landbruksproduksjon, 
(forandres) det er flere landbruksbedrifter..



Setningen « I løpet av samme tidsperiode er antall landbruksbedrifter redusert med?», Flettes 
inn mellom: «Sysselsatte de siste 15 årene» og «jordbruket i Nordreisa.»

Side 28 (Handel og service Regionsenteret som servicesenter) Setningen «Dette gjør at man 
har.. Sentrumsområdene i dag « Strykes.

S 27: Skogbruk
Innspill: Vurder tallgrunnlag i innledningen. Vurder å ta ned omfanget. Tydeliggjør energi-delen 
av skogbruk (lauvskog).

Avsnitt «For lite skogkulturaktivitet..» endres til: «Økt skogkulturaktivitet og avvirkning kan 
oppnås gjennom…»

Side 28: reindrift, 2. avsnitt, siste setning «Dette omfatter..» redigeres

Side 28, fiskeri og havbruk, 2. setning: «kommunestyret har vedtatt..» endres til «Reisafjorden 
skal være oppdrettsfri fjord.»

Avsnittet om fiskeri og havbruk. Lite tall om næringen, bør innarbeides i brødtekst.

S 28 Fiske:
Nordreisa kommune skal bidra til å styrke fiskemottaket med digital kompetanseheving. 
Kommunen skal sammen med Troms Fylkeskommune styrke lønnsomheten i form av frakt 
tilskudd.

Side 28: Bygge og anleggsnæringen erstatter avsnittet s 28:

Nordreisa kommune har hatt gode tradisjoner innen bygge- og anleggsvirksomhet. Næringen er i 
dag derimot preget av små aktører med liten kapasitet til å følge utviklingen generelt i bransjen. 
Spesielt gjelder dette skjerpende krav i byggeforskrifter og økte kompetansekrav. Bedriftenes 
størrelse gir også utfordringer knyttet til bemanningsmessig og økonomisk kapasitet for større 
oppdrag.

Dette kan begrense mulighetene for aktiv deltakelse i de store prosjektene som er planlagt i 
området.

Erstatt: «Nordreisa har i reiselivssammenheng.. verneområdene i kommunene.» med: 
«Nordreisa har store verneområder i kommunen. Det er viktig og utnytte dette som et fortrinn i 
reiselivssammenheng.»

Side 29: Naturopplevelser og reiselivsnæring. Nordreisa kommune skal tilrettelegge for en 
regional reiselivsstrategi som markedsfører regionen som helhet.

Avsnitt 3 og 4 strykes, samt siste setning i avsnitt 5.

Side 30: Helsenæringer. Stryk siste avsnittet.

Nord-Troms har en rolle i forhold til utvikling av petroleumsnæringen i Nord. Dette potensialet 
utredes i samarbeid med de øvrige Nord-Troms kommunene.

Side 32, avsnitt om «Organisering og oppgaver i kommunens næringsarbeid»



- Kommunens rolle som døråpner for bedrifter utenfor region styrkes. I samarbeid med 
næringslivet bør Nordreisa kommune utøve aktiv tilstedeværelse på arenaer som har 
betydning for næringsutvikling i regionen (messer, stand, markedsføring mot 
enkeltbedrifter, osv)

- Kommunen bør legge til rette for attraktive næringsarealer i arealplan og markedsføre 
disse overfor bedrifter både innenfor og utenfor kommunen. Dette kan for eksempel 
være ovenfor reetablering av industrivirksomhet i større selskaper. Men kommunen må 
også være offensiv ovenfor statlige og offentlige selskapers etablering av virksomhet i 
regionen, for eksempel i tilknytting til energiutbyggingen i området.

- Kommunen skal ha en aktiv pådriverrolle i forhold til realisering av store 
samferdselsprosjekter og andre tiltak av betydning for næringsutvikling i regionen. Her 
kan nevnes tunnellen gjennom Sørkjosfjellet, utbedring av Kvænangsfjellet, utbygging 
av flyplassen, etc

S31: Fritidsbolig. Stryk første avsnitt. Stryk 4 avsnitt fra andre setning. Stryk 5 avsnitt, unntatt 
siste setning. Denne omformes til: En helhetlig plan for fritidsboligbygging.

Side 33: Tilføyes etter 3 avsnitt. Det er viktig at kommunens areal planverk avklarer forholdet 
mellom ulike areal interesser i kommunen.

s.33, arealutfordringer og næringsutvikling, 4.avsnitt: ”Historisk erfaring fra…” osv.
Avsnittet fjernes.

s.33, avsnittet arealavgifter, strykes

s.33 Forslag nytt kulepunkt: ”Sørge for at kommunen har tilstrekkelig med næringsareal”.

s.33 Endre kulepunkt: «Rovdyr og beitedyr osv. til «Rovdyr og beitedyr, Nordreisa kommune 
skal være en aktiv bidragsyter for en bærekraftig rovdyrforvaltning med de bestandsmålene som 
er satt og som begrenser tap av beitedyr.»

Skogbruk, side 34, nytt punkt. Få på plass planverk for drivverdig skog.

Tilføyes etter 3 avsnitt side 33. Dette er viktig at kommunens arealplanverk avklarer forholdet 
mellom ulike arealinteresser i kommunen.

Side 35 avsnitt om Bygge og anleggsnæringen:
Forslag til nytt punkt:
-Nordreisa kommune skal utnytte handlingsrom i offentlig innkjøpsregelverk til å lage 
kontraktstrategier ved kommunale innkjøp som er tilpasset lokale bedrifter.

Side 35, avsnitt om naturopplevelser og reiselivsnæring
Nordreisa kommune bør også gjennom samarbeide med den norske Turistforening og andre 
sørge for at det etableres flere vandrerhytter i kommunen.

- Det utarbeides en egen reiselivsplan. Her må mulighetene belyses for blant annet et 
sentrumsnært område for spahotell/ overnatting med tilknyttet skiløype og næringsløype 
for skuter inn og ut. Dette ses også i sammenheng med skianlegget i saga og et fremtidig 
alpinanlegg. Mulighetene for vinterturisme for øvrig, samt reisaelva og dens betydning 
for reiseliv må også belyses i reiselivsplanen.

- Tiltakene innarbeides i stedsutviklingsplanen



Side 34, avsnitt handel og service.
I tråd med det som allerede er vedtatt i Næringsutvalgets møte i august 2012 foreslås det at det 
føyes til et punkt om:

- Det utdeles en årlig servicepris til beste bedrift i kommunen på samarbeid med 
næringslivet for å stimulere til økt servicen nivå.

- Stedsutviklingsplanen slik den foreligger tqas opp til ny vurdering og må eventuellt 
justeres i tråd med dette.

Side 34, avsnitt Handel og service
Følgende kulepunkt erstatter det som står:
Nordreisa kommune skal utvikle Storslett sentrum til en levende landsbykjerne med fokus på 
handel og aktiviteter som bygger opp om reiseliv og bolyst. Sentrumsarealene skal disponeres i 
tråd med dette i arealplan. Storslett Sentrum utvikles med tilstrekkelige og nære
parkeringsarealer i Sentrum for å styrke handel og aktivitet.

s. 34 7.kulepunkt: ” Innen 2023 skal det være etablert…” strykes.

s. 34 8.kulepunkt: Nordreisa kommunen skal ha …. strykes

s.35, forvaltningspunkt –naturforvaltning som næring: ”Nordreisa kommune bli …” Strykes

s.35Helsenæringer, avsnittet fjernes.

s.37 Nordreisa skal ha en naturressurs- og miljøpolitikk… 6.kulepunkt: Ufullstendigavslutning.

s.38, Opprettholde service- og velferdstilbud, 2.avsnitt, 2.setning: ”Pågående 
Omdømmeprosjekt…”osv. Ordet ”pågående” strykes.

s.39, Samfunnssikkerhet og beredskap, avsnittet bør si noe om kommunens ROS plan og når 
den er revidert.

Endring: side 41, avsnitt om kommunalt eierskap
«Innen Attføringsarbeidet har Nordreisa ASVO A/S og Nordtro AS vært svært viktige element. 
Bedriftene er samfunnsbedrifter med klare formål om å være aktive medspillere i lokalmiljø 
med å tilby tiltak i forhold til arbeidsmarkedspolitikken. Dette skal skje i tett samarbeid med 
andre aktører og næringsliv- for å bidra til at flere kommer seg fra en passiv tilværelse til aktiv 
tilværelse i verdiskapende arbeid.

Side 34, punkt om økologisk landbruk og lokal mat:
Tilføyelse: «Som et ledd i dette etableres et handelstorg for lokal produserte varer i Storslett 
sentrum.

Side 37-38, avsnitt om samferdsel

Følgende prioriterte samferdselstiltak må følges aktivt opp og arbeides med både politisk 
(gjennom påvirkning) og gjennom tilrettelegging lokalt:

- E6 sørkjosfjellet (tunnel)
Dette er et prosjekt som er ferdig prosjektert og som har stor betydning for 
trafikksikkerhet og regularitet for spesielt tungtransport gjennom regionen. Prosjektet har 
også betydning for en rekke andre infrastrukturtiltak i kommunen gjennom disponering 
av tunellmassene..



Saken kommer opp i Stortinget våren 2013 (mars) og må gis høy prioritet.
- E6 Kvænangsfjellet 

Dagens trase er et problem for transport og kommunikasjon nordover vinterstid. Det bør 
arbeides med å få til en utredning av alternativer og planlegging av ny trase i neste 
planperiode av NTP. Saken må gis høy prioritet.

- Sørkjosen lufthavn
Det må gjøres en snarlig vurdering av mulighetene for å utvide dagens flyplass slik at 
den forberedes for endringene som kommer.
Det må i sammenheng med dette også arbeides for et bedre flyrutetilbud som er tilpasset 
næringslivets og øvrige reisendes behov. I dag oppleves flytilbudet ikke godt nok for de 
som skal delta i næringssammenhenger utenfor regionen.

- Industrihavn
En større industrihavn med dypvannskai må også vurderes i planperioden. Dagens 
løsning er ikke langsiktig med tanke på de investeringer og prosjekter som skal gjøres i 
regionen. Dette vil også være tiltak som kan legge til rette for framtidig næringsutvikling 
på områder som i dag ikke er utnyttet (Skogsdrift, pukk og sand, industri etc.)

- Indre riksvei
De tidligere planene for en indre riksvei bør vurderes på nytt. Realisering av et slikt 
prosjekt ville gjøre Nord-Troms og Nordreisa til et knutepunkt i forhold til indre 
Finnmark og de investeringer som skal gjøres i mineralutvinning.

Nordreisa Høyre mener at det å se Nordreisa i en større sammenheng er for lite vektlagt i 
kommuneplanens samfunnsdel 2012-2025. Vi er totalt avhengige av eksterne virkemidler og 
deltakelse, spesielt hvis vi mener at Nordreisa skal ta del i det som skjer i Nord-Norge i dag. Og 
vi må være meget offensiv i så måte.
Det sies lite eller ingenting om Nord-Troms ordningene som rammebetingelse, og som 
nødvendigvis ikke varer evig, hvordan utnytte ordningen bedre og strategisk.
Det sies mye om Nordreisa i Nord-Troms men lite om nordreisa i Troms og samarbeidet med 
fylkeskommunen. Fylkeskommunen er ikke bare en utbetalingssentral, men også kompetanse på 
mange områder som det kan dras mye nytte av strategisk, og som andre regioner og kommuner 
bruker i forhold til sin utvikling.
Planen bør ha et kapittel som omfatter samarbeid med regionale og nasjonale aktører for å skape 
utvikling. Ikke minst for at Nordreisa skal kunne ta del i den positive utviklingen som skjer i 
Nord-Norge. Planen bør uttrykke mye sterkere at Nordreisa skal ta en lederrolle i Nord-Troms.

PS 26/12 Innspill til kommunal planstrategi 2012-2015

Rådmannens innstilling

Saken legges frem uten innstilling. Formannskapet ber om innspill til planstrategien fra utvalget.

Saksprotokoll i Nordreisa nærings- og kulturutvalg - 17.09.2012 

Behandling:

Tilføy i planstrategien:
Reiselivsplan



Skogbruksplan
Stedsutviklingsplan, revisjon

Næringsutvalget tilslutter seg Planstrategien for øvrig.

Enstemmig vedtatt

Vedtak:

Tilføy i planstrategien:
Reiselivsplan
Skogbruksplan
Stedsutviklingsplan, revisjon

Næringsutvalget tilslutter seg Planstrategien for øvrig.


